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                                                                                                           Kożuchów, 28.01.2021 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.3.2021.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 26 stycznia 2021 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

Iskra Anna – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „Proszę o wystąpienie z pismem do Zarządu Dróg Powiatowych o naprawę w ramach gwarancji 

chodnika przy ul. Moniuszki, który został przełożony w 2019 r. (chodnik przy drugim wjeździe do  starej 

piekarni). W załączeniu zdjęcia.” 

 

2. „Mieszkańcy ul.  Brzechwy i Tuwima zwracają się z prośbą o zamontowanie przynajmniej 2 szt. 

ulicznych pojemników na odchody piesków na tym terenie. Została wykonana wspaniała inwestycja 

związana  z budową dróg gminnych na tych terenach. Mieszkańcy są bardzo zadowoleni, że mają 

zrobioną nową drogę oraz chodniki, wobec czego poczuwają się, aby pilnować tam porządku. Jednak 

jest to bardzo utrudnione, ponieważ mieszkańcy sąsiednich ulic spacerują ze swoimi pupilami- 

pieskami, zwierzęta załatwiają się, a ich właściciele nie sprzątają po nich tych odchodów. Jest to bardzo 

przykre, że mieszkańcy sami nie dbają o swoje miasto. Uważam, że w tym zakresie powinny być za to 

otrzymywane wyższe kary finansowe.” 

 

3. „Mieszkaniec ul. Zielonogórskiej zgłosił fakt, iż po uzgodnieniach z Burmistrzem Kożuchowa zostanie 

wyczyszczony rów, który mieści się wzdłuż stadionu (za budynkiem przy ul. Zielonogórskiej 34). Rów 

jest bardzo zanieczyszczony i wymaga pilnego uporządkowania, w tej chwili nie spełnia swojego 

zastosowania. Ze względu na fakt, iż sprawa nie została załatwiona do dnia dzisiejszego, proszę 

o udzielenie informacji, kiedy ten temat zostanie wykonany?” 
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Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. „W związku z przyjęciem na bieżącej sesji Rady Miejskiej Planu Odnowy Wsi dla sołectwa Mirocin 

Dolny, zasadne w mojej ocenie jest przeglądniecie pozostałych planów odnowy naszych sołectw, 

bowiem mogę domniemać, że zdecydowana większość naszych sołectw aktualnie nie posiada 

obowiązujących planów, a dotychczasowo obowiązujące utraciły obowiązujące ramy czasowe. Być 

może za zasadne było by również przygotowanie informacji z realizacji dotychczasowych planów dla 

sołectw.” 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

           /-/ Ireneusz Drzewiecki 


